
 
                   Výpis z usnesení č. 4/2011 
  6. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov konaného dne 22.9.2011  
  v Oprechticích  
 
  1.  Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  navržený program zasedání: 
     1. Schválení po řadu jednání ZM  

   2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu a usnesení 
   3. Kontrola usnesení č. 3/2011 z 5. zasedání ZM 
   4. a) Informace o činnosti orgán ů města mezi 5. a 6. zase- 
      dáním ZM 
      b) Informace o bezpe čnostní situaci v m ěst ě Paskov  
   5. Informace o pln ění rozpo čtu m ěsta za období 01-08/2011,   
      rozpo čtové opat ření ZM č. 2/2011  
   6. Smlouva o uzav ření budoucí smlouvy darovací „Obnova auto- 
      busových zastávek – D ůl Paskov“ - parc. č. 1933/10 

     7. Majetkové záležitosti  
     8. a) Smlouva o výp ůj čce nebytových prostor a movitých v ěcí             
        č. 2/2011 mezi M ěstem Paskov a ZUŠ Vratimov 
        b) Smlouva o výp ůj čce mezi M ěstem Paskov a DDM Vratimov  
     9. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 

  10. Záv ěr  
 
2. Zastupitelstvo m ěsta ur čuje dva členy – ov ěřovatele zápisu a    
   usnesení: paní Janu Maršálkovou a pana Pavla Mor avce. 
  
3. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí kontrolu pln ění usnesení  
   č. 3/2011 z 5. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov. 
 
4. a) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informace o činnosti orgán ů  
   m ěsta mezi 5. a 6. zasedáním ZM 
 
   b) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informaci o bezpe čnostní  
   situaci v m ěst ě Paskov.  
 
   c) Zastupitelstvo m ěsta ukládá rad ě města projednat v rámci DSO  
   Olešná a DSO Slezská brána, a ve vlastní kompete nci, p řijetí   
   opat ření ke zlepšení situace v této oblasti. Termín: do 31.12.2011 
 

  5. a) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informace o pln ění rozpo čtu  
     m ěsta za období 01-08/2011 
     b) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje rozpo čtové opat ření zastupi- 
     telstva m ěsta č. 2/2011 
   
  6. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje smlouvu o uzav ření budoucí smlouvy  
     darovací č. FM/4/i/2011/Ch mezi Moravskoslezským krajem a M ěstem  
     Paskov a pov ěřuje starostu podpisem smlouvy. P ředmětem smlouvy je   
     pozemek parc. č. 1933/10 k.ú. Paskov, na kterém je stavba „Obnova  
     autobusových zastávek – D ůl Paskov“. 
  
  7. a) Zastupitelstvo m ěsta neschvaluje zám ěr na odprodej pozemku parc.  
     č. 1720 k.ú. Paskov. 
     b) Zastupitelstvo m ěsta neschvaluje úplatný p řevod nabízených  
     pozemk ů Ú řadem pro zastupování státu ve v ěcech majetkových dopisem  
     ze dne 8.9.2011.  
     Zastupitelstvo m ěsta trvá na p římém bezúplatném p řevodu nabízených  
     pozemk ů. 
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     c) Zastupitelstvo m ěsta pov ěřuje radu m ěsta k zaslání žádosti  
     o bezúplatný p řevod pozemku PK 1052/11 k.ú. Paskov pod ulicí Čsl.  
     les ů od ČR, Pozemkového fondu ČR.  
 
     d) Zastupitelstvo m ěsta pov ěřuje radu m ěsta k zaslání žádosti  
     o bezúplatný p řevod pozemk ů na k.ú. Paskov od Ředitelství sil- 
     nic a dálnic ČR, které jsou sou částí obslužných komunikací kolem  
     dálnice I/56 a části ul. Kirilovova. 
 
  8. a) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje uzav ření smlouvy o výp ůj čce mezi 
     M ěstem Paskov a Základní um ěleckou školou Vratimov a pov ěřuje  
     starostu podpisem smlouvy.  
     P ředmětem smlouvy je bezúplatné užívání části budovy č.p. 573,  
     ul. Nádražní v Paskov ě a movitých v ěcí uvedených v inventárním  
     seznamu, který je nedílnou sou částí smlouvy o výp ůj čce. 
     Smlouva je ú činná od 1.10.2011.  
 
     b) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje uzav ření smlouvy o výp ůj čce mezi  
     M ěstem Paskov a DDM Vratimov a pov ěřuje starostu podpisem smlouvy. 
     P ředmětem smlouvy je výp ůj čka internetové kavárny v četn ě vybavení  
     v objektu KC Paskov pro činnost vzd ělávacích kroužk ů.  
     Smlouva je ú činná od 1.10.2011. 
 
  9. a) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí zprávu o ro čních provozních  
     nákladech nafukovací sportovní haly v sezón ě 2010-2011 
 
     b) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informaci o zahájení stavby  
     „Místo pro p řecházení p řes silnici III/4841 a chodník pro p ěší  
     u parcely č. 165/4, k.ú. Oprechtice ve Slezsku, místo pro p řechá- 
     zení p řes silnici III/4841 a chodník pro p ěší u parcely č. 206,  
     k.ú. Oprechtice ve Slezsku a chodník pro p ěší Oprechtice-Paskov  
     u silnice III/4841 Paskov – Krmelín. 
 
     c) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informace o výluce na trati  
     ČD č. 323, v dob ě od 8. října do 15. listopadu 2011 
 
     d) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informaci starosty o stavb ě  
     „Cyklostezky Ostrava – Beskydy“ 
 
     e) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje zám ěr projektu realizovaného  
     v rámci programu „Turistická oblast Slezská br ána“ na po řízení  
     informa čního systému a vydání knihy k propagaci m ěsta Paskov.  
 
     f) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informaci starosty  
     o probíhajících výb ěrových řízeních na nejvhodn ější nabídku  
     ke koupi souboru nemovitého majetku ve vlastni ctví ČR s p ří- 
     slušností hospoda řit s majetkem státu pro Fakultní nemocnici  
     Ostrava 
 
     Ov ěřovatelé zápisu a usnesení: 
 
     Jana Maršálková                            Pet r Ba ďura     
                                               star osta m ěsta  
     Pavel Moravec 
   
     Úplné zn ění usnesení ZM je uloženo na M ěÚ Paskov. 



                       Výpis ze  z á p i s u 
ze 6. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov konaného dne 22. zá ří 2011 
v Oprechticích 
 
Přítomno: 18 člen ů zastupitelstva m ěsta 
           3 členové zastupitelstva m ěsta omluveni 
          10 host ů 
 
Zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov zahájil a řídil starosta m ěsta.  
V úvodu seznámil p řítomné s programem zasedání zastupitelstva m ěsta. 
K p ředloženému programu nebylo p řipomínek.  
 
1. Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy  navržený program zasedání: 
    1. Schválení po řadu jednání ZM  

  2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu a usnesení 
  3. Kontrola usnesení č. 3/2011 z 5. zasedání ZM 
  4. a) Informace o činnosti orgán ů města mezi 5. a 6. zase- 
     dáním ZM 
     b) Informace o bezpe čnostní situaci v m ěst ě Paskov  
  5. Informace o pln ění rozpo čtu m ěsta za období 01-08/2011,   
     rozpo čtové opat ření ZM č. 2/2011  
  6. Smlouva o uzav ření budoucí smlouvy darovací „Obnova auto- 
     busových zastávek – D ůl Paskov“ - parc. č. 1933/10 

    7. Majetkové záležitosti  
    8. a) Smlouva o výp ůj čce nebytových prostor a movitých v ěcí            
       č. 2/2011 mezi M ěstem Paskov a ZUŠ Vratimov 
       b) Smlouva o výp ůj čce mezi M ěstem Paskov a DDM Vratimov  
    9. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 

 10. Záv ěr  
 

2. Zastupitelstvo m ěsta ur čilo 16 hlasy, 2 členové ZM se zdrželi 
hlasování , dva členy – ov ěřovatele zápisu a usnesení: paní Janu 
Maršálkovou a pana Pavla Moravce. 
 
3. Kontrolu zápisu a usnesení 5. zasedání ZM proved l starosta. 
Na minulém zasedání ZM nebyl uložen žádný úkol. Sta rosta informoval 
členy ZM a p řítomné hosty o úkolech z minulých zasedání ZM. 
V souvislosti se zm ěnou názvu ulice ke kontejnerovému p řekladišti 
byly veškeré úkony provedeny. Nové odd ělení MŠ Paskov v objektu ZŠ 
Paskov bylo z řízeno a od 1.9.2011 je provozováno. 
Dotaz k zápisu a usnesení minulého zasedání ZM neby l žádný. 
 
Zastupitelstvo vzalo na v ědomí 18 hlasy  kontrolu pln ění usnesení  
č. 3/2011 z 5. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov. 
 
4. Informace o činnosti orgán ů města mezi 5. a 6. zasedáním ZM. 
a) 
Zprávu o činnosti rady podal Ing. Stibor. Rada m ěsta mezi 5. a 6. 
zasedáním ZM  zasedala celkem 5 x. Členové zastupitelstva m ěsta jsou  
o činnosti rady m ěsta informováni prost řednictvím zápis ů z jednání rady 
města.     
MUDr. Ožana se dotazoval na technologii postupu zpr acování územního 
plánu m ěsta Paskov, zda se v pr ůběhu zpracovávání územního plánu mohou 
k n ěmu také vyjad řovat ob čané m ěsta.  
 
Ing. Klimunda odpov ěděl, že bylo provedeno výb ěrové řízení na 
zpracovatele územního plánu m ěsta. Následn ě bude zpracován koncept  
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územního plánu, ke kterému se mohou ob čané vyjád řit. Koncept ÚP bude 
rovn ěž p ředložen k projednání zastupitelstvu m ěsta. 
Občané mohou ješt ě do 31.10.2011 podávat žádosti o zm ěnu územního plánu. 
 
Starosta doplnil informaci Ing. Klimundy, že odborn á firma, která je 
pov ěřena zpracováním ÚP d ělá nejprve pr ůzkum území. Územní plán 
schvaluje zastupitelstvo m ěsta. 
 
Pan Moravec se dotazoval na výsledek jednání ohledn ě parkování vozi- 
del na travnaté ploše u silnice u rybníka Kubo ň a parkování vozidel     
u kostela.  
 
Ing. B ělík odpov ěděl, že  parkování vozidel na travnaté ploše podél 
silnice u rybníka Kubo ň projednával s Policií ČR. Bylo mu sd ěleno, že 
Policie ČR provádí kontrolu řidi čů jen na vozovce. Travnatá plocha není 
v majetku m ěsta. 
K parkování vozidel u kostela Ing. B ělík sd ělil, že vozidlo m ůže 
parkovat 5 m p řed p řechodem, ale zastavit m ůže p římo za ním. 
 
MUDr. Ožana navrhnul posunutí p řechodu pro chodce naproti prodejny 
„Trafika“ Lišková. 
 
Pan Moravec požádal o bližší informace k nabídce na  umíst ění bankomatu. 
 
Starosta uvedl, že ČS a.s. p řišla s požadavkem na umíst ění bankomatu 
v Paskov ě, nebo ť v sou časné dob ě probíhá vyhodnocování rentability 
provozu pobo čky ČS a.s. v Paskov ě a v p řípad ě špatného výsledku by mohlo 
dojít v budoucnu k jejímu zrušení. 
Při jednání o možném umíst ění bankomatu ČS a.s. starosta zrušení pobo čky 
odmítnul.  
Bylo vytipováno n ěkolik míst pro umíst ění bankomatu, zatím se zástupci 
ČS a.s. neozvali.   
 
Za finan ční výbor podal zprávu Bc. Michálek. Výbor zasedal 2  x. 
Finan ční výbor projednal výsledek Energetického auditu m ěsta Paskov, na 
jehož základ ě bylo následn ě provedeno vypov ězení smlouvy se spole čností 
GAS CONTROL. 
Výbor dále projednával zpoplatn ění pronajímaných prostor v m ěstských 
zařízeních místním organizacím a spolk ům. Jelikož promíjet nájmy za 
užívání m ěstských sál ů místními organizacemi a spolky již nelze, 
doporu čil finan ční výbor rad ě města, ú čtovat i organizacím a spolk ům, 
nájem za užívání t ěchto prostor, ve výši režijních náklad ů. Poplatky za 
pronajímané prostory byly pojaty i do ceníku a jsou  vedeny pod položkou 
„b ěžná činnost organizací a spolk ů“. Platnost položky za číná z ú četních 
důvod ů od l.l0.2011. Na základ ě p ředchozích návrh ů by m ělo m ěsto na 
tento nájem organizacím a spolk ům přispívat. Finan ční výbor doporu čil 
rad ě města p řijmout také rozpo čtové opat ření, ve kterém by finan ční 
prost ředky na „b ěžnou činnost organizací a spolk ů“ byly vy člen ěny a po 
předložení požadavk ů každého z dot čených spolk ů, jim p řerozd ěleny. 
Celý postup a jeho správnost byl konzultován s da ňovým poradcem. 
 
Členové finan čního výboru se setkali se zástupci Klubu d ůchod ů Paskov   
a Klubu senior ů Oprechtice. Informovali je o nových zm ěnách v placení    
a vyplácení p řísp ěvk ů a o nutnosti úpravy jejich stávající legislativy. 
Oba kluby budou mít dle dohody od 1.10.2011 z řízenou novou právní 
subjektivitu a budou fungovat na bázi sdružení. 
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Finan ční výbor také řešil možnou zm ěnu v organizaci p ři výb ěru poplatk ů 
za umíst ění stánk ů na Paskovské pouti. Výbor navrhuje vybírat poplatk y 
přímo na míst ě u stánka řů.  
Finan ční výbor podal návrh na zajišt ění dodávky medií pro Orel Paskov, 
za stejnou cenu, jako má m ěsto. 
 
Starosta uvedl, že energetická aukce je p řipravena. Do souhrnu  
odběrných míst bylo zahrnuto i odb ěrné místo nafukovací haly. 
 
Dotazy k činnosti finan čního výboru nebyly žádné.  
 
Kontrolní výbor nezasedal.  
 
Za Osadní výbor Oprechtice podala zprávu MUDr. Hala dejová. Osadní výbor 
zasedal 1 x. Osadní výbor na svém zasedání projedna l: 
- Úpravu zelen ě a terénní úpravy p řed Kulturním domem v Oprechticích  
  s nabídkou pomoci p ři realizaci od SDH Oprechtice a Klubu senior ů  
  Oprechtice a návrh senior ů 
- Řešení stavu objektu KD Oprechtice – zatékání pod pr ostor sálu,  
  kanalizace budovy hasi čárny 
- Odvoz odpad ů po velkých akcích konaných v areálu KD Oprechtice a odvoz  
  t říd ěného plastového odpadu 
- Možnosti úpravy ve řejného osv ětlení 
- Chodník podél cesty z Paskova do Oprechtic 
- Vyspravení komunikace „U podchodu“ 
- Řešení čišt ění p říkop ů podél hlavní silnice 
 
Za komisi ochrany ve řejného po řádku, dopravy a spoj ů podal zprávu    
Ing. Klimunda. Komise projednávala p řipomínkování jízdních řádu DPO. 
Komise doporu čuje prodloužení linky č. 39 do centra Paskova za podmínky, 
že nebude omezen provoz linky č. 370. Dále se komise zabývala o řezem 
zelen ě p ři vjezdu do k řižovatky. 
 
Komise pro územní plánování, životní prost ředí a bydlení nezasedala. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy  informaci o činnosti 
orgán ů města mezi 5. a 6. zasedáním zastupitelstva m ěsta. 
 
b) Na zasedání zastupitelstva m ěsta byl p řizván ná čelník Policie ČR, 
obvodního odd ělení Brušperk, poru čík Václavík, který informoval p řítomné  
o bezpe čnostní situaci v m ěst ě v roce 2010 a za 1.- 9. m ěsíc 2011.  
Ve svém vystoupení mimo jiné požádal členy ZM a p řítomné hosty, aby byli 
nápomocni p ři vyhledávání distributor ů omamných látek a řádně si 
zajiš ťovali sv ůj majetek a tím nedávali p říležitost k páchání trestné 
činnosti. V záv ěru svého vystoupení pod ěkoval zástupc ům města za p řid ě-
lení služebního mobilního telefonu a místnosti v ZU Š. 
 
Ing. Pohl se dotazoval, zda bude policie nápomocna,  pokud bude n ěkdo pod 
vlivem alkoholu a porušuje OZV m ěsta. 
Poru čík Václavík odpov ěděl, že v p řípad ě oznámení, je toto možné dle OZV 
řešit jako p řestupek. 
 
Pan Jelen se dotazoval, na kterých prostranstvích j e vyhláškou zakázáno 
požívání alkoholických nápoj ů. 
 
Ing. Klimunda odpov ěděl, že OZV jsou na www stránkách m ěsta. 
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Starosta uvedl, že mimo majetkovou trestnou činnost jsou v Paskov ě      
i drogov ě závislí. V Paskov ě bylo i dealerské místo.  
K podání bezpe čnostní situace v doprav ě vyzval Ing. B ělíka. 
 
Ing. B ělík uvedl, že za ú čelem omezení provozu nákladní dopravy p řes 
Oprechtice prob ěhlo jednání se zástupci Správy a údržby silnic MSK,  
starosty obce Krmelína a Paskova, na kterém bylo do hodnuto, že bude 
proveden pr ůzkum stavu vozovky na silnici Paskov, Oprechtice, K rmelín. 
Dle stavu vozovky bude snížena rychlost a omezena d oprava. Termín 
zpracování pr ůzkumu byl stanoven na polovinu srpna, dosud však ne ní 
vyhotoven.  
 
Starosta uvedl, že opravu výtluk ů na silnici p řes Oprechtice, která je 
v majetku MSK, provád ěli na 8 x. 
 
Bc. Michálek se dotazoval, co by se m ělo ud ělat proto to, aby se snížil 
nár ůst trestné činnosti (oproti lo ňskému roku o 31 %). 
 
Pan poru čík Václavík uvedl, že aktuální stav nár ůstu trestné činnosti 
oproti lo ňsku je 25 %. Nejvyšší nár ůst je v Řepištích, Sta ří či a 
Paskov ě. Od 1.5.2011 mají ve svém obvodu také Starou Ves. 
Při nástupu do funkce m ěl ur čité p ředstavy o práci policie. 
V sou časnosti nemají dostatek PHM a také došlo k úbytku z aměstnanc ů. 
Při oznámení p řípadu by m ěla hlídka vždy vyjet. 
 
Ing. Klimunda uvedl, že M ěsto Frýdlant nad Ostravicí poskytuje policii 
dotaci. Dotazoval se, jestli bude policie provád ět zvýšenou činnost 
v Paskov ě v p řípad ě, že m ěsto Paskov poskytne policii dotaci. 
 
Pan poru čík Václavík uvedl, že za poskytnutí daru bude rád, ale nesmí 
upřednost ňovat lokalitu. 
 
Pan Jarolím požádal, aby policie p ři jízd ě z Brušperka do Paskova na 
chvíli zaparkovala v Oprechticích, aby řidi či p ři spat ření vozidla 
policie jezdili ohledupln ěji. P ři delším stání policie na jednom míst ě 
se řidi či navzájem informují. 
 
Paní Chrapková uvedla, že v minulém období iniciova la  petici ob čanů 
Oprechtic, ve které mimo jiné požadovali m ěření rychlosti v Oprechticích 
s následným omezením rychlosti projížd ějících vozidel. M ěření rychlosti 
nebylo nikdy provedeno. Petice byla adresována na o becní ú řad a krajský 
úřad. V této záležitosti nebylo nic provedeno. Projíž dějící t ěžká 
nákladní vozidla ni čí soukromý majetek i zdraví ob čanů. 
 
Pan poru čík Václavík uvedl, že p řipomínky ob čanů p ředá dopravní služb ě. 
 
Ing. B ělík uvedl, že p řes obec Sta ří č je zákaz pr ůjezdu nákladní 
dopravy. O zastavení nákladní dopravy p řes Oprechtice není ze strany 
kompetentních orgán ů zájem. 
 
Pan Stan ěk požádal alespo ň o umíst ění dopravního zna čení „Zákaz 
předjížd ění“ p řes celou obec Oprechtice.    
 
Starosta v záv ěru diskuze pod ěkoval panu poru číkovi za ú čast na zasedání 
zastupitelstva m ěsta. 



 
                             - 5 - 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy  informaci o bezpe čnostní 
situaci v m ěst ě Paskov. 
 
c) Zastupitelstvo m ěsta uložilo 18 hlasy  rad ě města projednat v rámci 
DSO Olešná a DSO Slezská brána, a ve vlastní kompet enci, p řijetí 
opat ření ke zlepšení situace v této oblasti. Termín: do 31.12.2011 
 
5. Starosta informoval členy zastupitelstva a p řítomné hosty o tom, že 
do rozpo čtu m ěsta jsou postupn ě zasílány prost ředky z dota čních fond ů 
(prost ředky na akce, které byly nejprve zafinancovány m ěstem a následn ě 
jsou propláceny z p řiznané dotace). Starosta dále uvedl, že na základ ě 
výb ěrového řízení dojde k ušet ření plánovaných prost ředk ů na stavbu 
chodníku Oprechtice – Paskov. Následn ě podal komentá ř k rozpo čtovému 
opat ření č. 2/2011. 
 
a) Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 17 hlasy, 1 člen ZM se zdržel 
hlasování,  informace o pln ění rozpo čtu m ěsta za období 01-08/2011 
 
b) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 17 hlasy, 1 člen ZM se zdržel 
hlasování , rozpo čtové opat ření zastupitelstva m ěsta č. 2/2011. 
 
6. Ing. Klimunda p ředložil člen ům zastupitelstva smlouvu mezi MSK a 
Městem Paskov. P ředmětem smlouvy je darování pozemku pod obnovenou 
autobusovou zastávkou „D ůl Paskov“. Po p řevodu pozemku bude nutno také 
zajiš ťovat zimní údržbu prostranství autobusové zastávky.  
 
Ing. Soška upozornil, že autobusová zastávka, ani o kolí, není osv ětleno. 
 
Starosta uvedl, že osv ětlení nebylo p ředmětem jednání, ani nebylo 
převzato. O osv ětlení zastávky bude jednáno.  
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy  smlouvu o uzav ření budoucí 
smlouvy darovací č. FM/4/i/2011/Ch mezi Moravskoslezským krajem a M ěstem  
Paskov a pov ěřuje starostu podpisem smlouvy. P ředmětem smlouvy je   
pozemek parc. č. 1933/10 k.ú. Paskov, na kterém je stavba „Obnova  
autobusových zastávek – D ůl Paskov“. 
 
7. a) Ing. Klimunda p ředložil žádost o koupi m ěstského pozemku parc. č. 
1720 k.ú. Paskov. Ing. Klimunda podal návrh na nech válení zám ěru prodeje 
uvedeného pozemku a to z d ůvodu možnosti realizace stavby domova pro 
seniory v této lokalit ě.  
 
MUDr. Ožana uvedl, že v p řípad ě, že by bylo pozd ěji rozhodnuto o prodeji 
pozemku, nabídnout jej nejprve sou časným žadatel ům. 
 
Mgr. Raška se dotazoval na vým ěru uvedeného pozemku. 
 
Ing. Klimunda odpov ěděl, že tuto informaci nemá p řipravenou.  
Jiný návrh než návrh Ing. Klimundy nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo m ěsta neschválilo 15 hlasy, 3 se zdrželi hlasování , zám ěr 
na odprodej pozemku parc. č. 1720 k.ú. Paskov.  
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b) Ing. Klimunda p ředložil novou nabídku Ú řadu pro zastupování státu 
ve v ěcech majetkových, územní pracovišt ě Ostrava, k p římému prodeji 
pozemků, které se nacházejí na sídlišti na Papírenské ulic i. Jedná se  
o pozemky, které jsou pro m ěsto nevyužitelné k jinému ú čelu než zelené 
plochy v okolí obytných dom ů družstva vlastník ů a jsou částe čně i v zá-
plavové oblasti. V p ředchozím období byla zastupitelstvem obce schvá-
lena nabídka na bezúplatný p řevod. 
 
Ing. B ělík podal informaci, že jednal s Ing. Čečotkovou z Ú řadu pro 
zastupování státu ve v ěcech majetkových o možnosti bezúplatného p řevodu 
předmětných pozemk ů na m ěsto a to z d ůvodu, že nabízené pozemky jsou 
bezcenné a v záplavové oblasti. Ing. Čečotková nevylou čila možnost 
bezúplatného p řevodu nabízených pozemk ů a to na základ ě žádosti a 
schválení zastupitelstvem m ěsta. 
 
Zastupitelstvo m ěsta neschválilo  úplatný p řevod nabízených pozemk ů 
Úřadem pro zastupování státu ve v ěcech majetkových dopisem ze dne 
8.9.2011. 
Zastupitelstvo m ěsta trvá  na p římém bezúplatném  p řevodu nabízených 
pozemků. Schváleno 18 hlasy. 
 
c) Ing. Klimunda  p ředložil člen ům zastupitelstva žádost o bezúplatný 
převod pozemku PK 1052/11 k.ú. Paskov, který je ve vl astnictví ČR, 
Pozemkového fondu ČR. Jedná se o část komunikace ul. Čsl. les ů, která je 
ve vlastnictví M ěsta Paskov. 
 
Zastupitelstvo m ěsta pov ěřilo 18 hlasy  radu m ěsta k zaslání žádosti  
o bezúplatný p řevod pozemku PK 1052/11 k.ú. Paskov pod ulicí Čsl. les ů 
od ČR, Pozemkového fondu ČR.  
 
d) Starosta informoval členy zastupitelstva, že n ěkteré pozemky pod 
komunikacemi ve m ěst ě jsou v majetku Ředitelství silnic a dálnic ČR. 
Na základ ě jednání se zástupci Ředitelství silnic a dálnic ČR je možnost 
bezúplatného p řevodu na m ěsto a to na základ ě žádosti. 
 
Zastupitelstvo m ěsta pov ěřilo 18 hlasy  radu m ěsta k zaslání žádosti  
o bezúplatný p řevod pozemk ů na k.ú. Paskov od Ředitelství silnic a 
dálnic ČR, které jsou sou částí obslužných komunikací kolem dálnice I/56 
a ul. Kirilovove – komunikace a okolní pozemky u do mu č.p. 563, 564, 578 
a 579 v Paskov ě. 
 
8. a) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy  uzav ření smlouvy o vý-
půj čce mezi M ěstem Paskov a Základní um ěleckou školou Vratimov a pov ě-
řilo starostu podpisem smlouvy.  
Předmětem smlouvy je bezúplatné užívání části budovy č.p. 573, ul. 
Nádražní v Paskov ě a movitých v ěcí uvedených v inventárním seznamu, 
který je nedílnou sou částí smlouvy o výp ůj čce. Smlouva je ú činná od 
1.10.2011.  
 
b) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy  uzav ření smlouvy o výp ůj čce 
mezi M ěstem Paskov a DDM Vratimov a pov ěřilo starostu podpisem smlouvy. 
Předmětem smlouvy je výp ůj čka internetové kavárny, v četn ě vybavení,  
v objektu KC Paskov pro činnost vzd ělávacích kroužk ů. Smlouva je ú činná 
od 1.10.2011. 
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9. a) MUDr. Ožana seznámil p řítomné se zprávou o ro čních provozních 
nákladech nafukovací sportovní haly v sezón ě 2010-2011.  
Ve zpráv ě jsou také uvedeny návrhy, které mohou dále snížit náklady na 
provoz haly. 
Starosta pod ěkoval MUDr. Ožanovi za podrobn ě zpracovanou zprávu o pro-
vozních nákladech sportovní haly a doporu čil v ní obsažené návrhy na 
další zlepšení hospodárnosti provozu haly projednat  s uživateli a Orlem 
jednotou Paskov.  
Pan Moravec uvedl, že p řesun d ětských turnaj ů z t ělocvi čny ZŠ Paskov do 
víceú čelové haly je nevyhovující, jelikož veškeré vybaven í pro turnaje 
dětí by se muselo st ěhovat a dále provést úpravu h řišt ě. V hale je nutno 
jít do šaten okolo restaurace. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 17 hlasy, l člen ZM se zdržel 
hlasování , zprávu o ro čních provozních nákladech nafukovací sportovní 
haly v sezón ě 2010-2011. 
 
b) Ing. Klimunda podal informaci o dvou výb ěrových řízeních tj. na 
stavbu „Místo pro p řecházení p řes silnici III/4841 a chodník pro p ěší 
u parcely č. 165/4, k.ú. Oprechtice ve Slezsku, místo pro p řecházení 
přes silnici III/4841 a chodník pro p ěší u parc. č. 206, k.ú. Oprechtice 
ve Slezsku a chodník pro p ěší Oprechtice-Paskov u silnice III/4841 
Paskov-Krmelín“ a „Technický dozor investora na sta vbu-chodník 
Oprechtice“. 
Vyzval  ob čany, že pokud v pr ůběhu realizace stavby zjistí n ějaké 
závady, aby je sd ělili na m ěstský ú řad. 
 
Pan Stan ěk se dotazoval, jaký je rozdíl mezi p řechodem pro chodce a 
místem pro p řecházení a zda bude místo pro p řecházení u ob čana 
Vojkovského osv ětleno. Op ětovn ě požádal o umíst ění dopravní zna čky 
„Zákaz p ředjížd ění“ v celé obci. 
 
Ing. Klimunda odpov ěděl, že p řechod pro chodce nelze na silnici p řes 
Oprechtice zhotovit z d ůvodu, že je úzká. U p řechodu pro chodce je 
vyžadován ostr ůvek na silnici. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 17 hlasy, l člen ZM se zdržel 
hlasování , informaci o zahájení stavby „Místo pro p řecházení p řes 
silnici III/4841 a chodník pro p ěší u parcely č. 165/4, k.ú. Oprechtice 
ve Slezsku, místo pro p řecházení p řes silnici III/4841 a chodník pro 
pěší u parcely č. 206, k.ú. Oprechtice ve Slezsku a chodník pro p ěší 
Oprechtice-Paskov u silnice III/4841 Paskov – Krmel ín. 
 
c) Starosta podal informaci, že na trati Českých drah č. 323 Ostrava-
Frenštát pod Radhošt ěm (-Valašské Mezi ří čí) bude v dob ě od 8. října 2011 
do 15. listopadu 2011 výluka. V této dob ě budou České dráhy ze žst. 
Vratimov do žst. Lískovec zajiš ťovat náhradní autobusovou dopravu, která 
nebude, z časových d ůvod ů, zajížd ět na nádraží Paskov. Podle návrhu ČD 
měla náhradní autobusová doprava, vedená p řes Ostravu-Hrabovou, Paskov 
a Žabe ň do Lískovce, zastavovat jen na autobusové zastávce  Paskov        
u h řbitova. Zástupci ČD odmítli, aby autobusy zajížd ěly alespo ň na 
zastávku Paskov - nám ěstí. Po jednání souhlasili, aby autobusy zastavo-
valy navíc na zastávce Paskov - autoopravna. 
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Pan Stan ěk doporu čil, aby bylo zasláno vyjád ření ke článku, který byl 
zve řejn ěn v deníku MS, kde bylo uvedeno, že náhradní doprav a je vedena 
na základ ě souhlasu m ěsta.   
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy  informace o výluce na 
trati ČD č. 323, v dob ě od 8. října do 15. listopadu 2011. 
                           
d) Starosta informoval členy ZM o postupu prací na stavb ě „Cyklostezky 
Ostrava – Beskydy“. Uvedl, že p ři p říznivém po časí je p ředpoklad 
dodržení termínu stavby. Úsek na k.ú. Vratimov je p řed dokon čením, na 
k.ú. Řepišt ě se naváží kamenivo a provádí se úprava terénu pro výjezd na 
most p řes Ostravici. Na k.ú. Paskov, Žabe ň a Sviadnov je p řed dokon čením 
úprava a navýšení protipovod ňové hráze, kterou zajiš ťuje Povodí Odry 
s.p..   
    
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 17 hlasy  (p řítomno 17 člen ů ZM) 
informaci starosty o stavb ě „Cyklostezky Ostrava – Beskydy“. 
 
e) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 17 hlasy  (p řítomno 17 člen ů ZM) zám ěr 
projektu realizovaného v rámci programu „Turistická  oblast Slezská 
brána“ na po řízení informa čního systému a vydání knihy k propagaci m ěsta 
Paskov.  
 
f) Starosta podal informaci, že Fakultní nemocnice Ostrava zve řejnila 
výb ěrové řízení na nejhodn ější nabídku ke koupi souboru nemovitého 
majetku ve vlastnictví ČR s p říslušnosti hospoda řit s majetkem státu  
pro Fakultní nemocnici Ostrava – výzvu k podání nab ídek. V popisu 
prodávaného majetku je mimo jiné i objekt č.p. 31 v četn ě vedlejší stavby 
a vodní plocha – pozemek parc. č.  PK 1890. Vzhledem k tomu, že p ři 
prohlídce nemovitostí dne 22.9.2011 bylo zjišt ěno, že nabídka není 
korektní – neobsahuje všechny pozemky, na kterých j e náhon umíst ěn, bude 
výb ěrové řízení zrušeno. 
 
Starosta navrhnul utvo ření pracovní skupiny, která se bude zabývat 
záležitostmi objekt ů „Paskovského zámku“ v č. parku a hledání veškerých 
možných cest, které by vedly k jeho záchran ě.  
Do pracovní skupiny se p řihlásili všichni členové rady m ěsta. 
 
Ing. B ělík uvedl, že vždy bylo prezentováno, že tento obje kt m ěsto 
nemůže finan čně zajistit. Dle názoru nikdy nebyla specifikována fi nanční 
náro čnost, a proto navrhnul oslovení vysokých škol, zda by se ve svých 
projektech necht ěly zabývat finan ční otázkou rekonstrukce a náro čnosti 
provozu. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy  informaci starosty  
o probíhajících výb ěrových řízeních na nejvhodn ější nabídku ke koupi 
souboru nemovitého majetku ve vlastnictví ČR s p říslušností hospoda řit 
s majetkem státu pro Fakultní nemocnici Ostrava. 
 
g) Starosta podal informaci o jednání DSO Olešná. D SO Olešná mimo jiné 
projednal provedení m ěření imisí a pachových látek, vznikajících p ři 
výrob ě  v závod ě Biocel Paskov, a.s.. DSO Olešná souhlasí, aby m ěření 
provedl Zdravotní ústav Ostrava a požaduje po Bioce lu Paskov, aby  
měření, vzhledem k výstup ům pro studii vyhodnocení zdroje, bylo 
provedeno po dobu 7 dn ů. 
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h) Starosta požádal členy zastupitelstva m ěsta o zajišt ění fyzické 
inventury majetku m ěsta ke dni 31.10.2011. 
 
ch) Starosta m ěsta pod ěkoval hasi čům Oprechtic – sportovním oddíl ům   
za jejich sportovní výkony a hasi čům Paskov za zodpov ědné a zdárné 
zásahy p ři likvidaci hnízd vos a srš ňů. 
 
i) Pan Vágo upozornil, že zele ň na ostr ůvku p řed KCP zamezuje rozhledu 
v k řižovatce. 
 
j) Paní Klimundová informovala p řítomné členy ZM a hosty, že je 
připravován „Den otev řených dve ří“ v MŠ Paskov dne 10.10.2011 od 15:00 
hodin. 
  
k) Starosta uvedl, že probíhá čišt ění p říkopu na ulici Mitrovické 
v Paskov ě – financuje Diamo s.p.. V pr ůběhu prací se objevily potíže – 
ujíždí soub ěžná komunikace. P ůvodní projekt stavby kon čí cca 150 m p řed 
rozvodím. Bylo dohodnuto, aby dodavatel stavby zpra coval nabídku na  
provedení vy čišt ění p říkopu až po rozvodí. Následn ě bude postupováno 
v souladu s platnou sm ěrnicí o zadávání zakázek m ěsta. Čišt ění cca 150 m 
příkopu by hradilo m ěsto.    
 
l) Ing. B ělík uvedl, že bude zkušebn ě novou metodou provedena oprava 
komunikace k „B ělskému lesu“ v Oprechticích. Pokud se tato metoda 
osv ědčí, budou opraveny i další komunikace. Je pot řeba zvolit koncepci 
pro opravy. 
 
m) Pan Stan ěk uvedl, že opravami cesty k „B ělskému lesu“ se cesta stále 
zvedá a zhoršují se odtokové pom ěry povrchových vod z okolních polí. 
K čišt ění p říkopu podél okresní silnice uvedl, že požaduje, aby  byly 
dodrženy spádové pom ěry. V opa čném p řípad ě nemá čišt ění p říkopu smysl.  
 
V záv ěru zasedání pod ěkoval starosta člen ům zastupitelstva i p řítomným 
host ům za ú čast. 
 
Zasedání zastupitelstva m ěsta bylo ukon čeno v 19:50 hodin. 
 
 
Zapsala: Strnadlová 
                        
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
Jana Maršálková                              Petr B aďura              
                                             staros ta            
                                            
Pavel Moravec  
 
Úplné zn ění zápisu ze zasedání ZM je uloženo na M ěÚ Paskov. 


